
Oświadczenie złożone 

przez senatora Janusza Gromka 

w dniu 22 kwietnia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W obiegu publicznym pojawiła się informacja dotycząca przeniesienia siedziby centrali Polskiej Żeglugi 

Bałtyckiej SA z Kołobrzegu do Gdyni. Według pracowników spółki oraz osób związanych z branżą 

morskiego transportu promowego planowanie takich działań jest sprzeczne z interesem zarówno spółki, jak 

i całego regionu Pomorza Zachodniego. 

Dzięki pracy i zaangażowaniu kilku pokoleń kołobrzeżan spółka stanowi o potencjale polskiej polityki 

promowej. Od ponad 46 lat budowana jest tożsamość Polskiej Żeglugi Bałtyckiej, która jest wizytówką 

Kołobrzegu. Przeniesienie siedziby centrali spółki do innego miasta jest zniweczeniem pracy i dorobku 

mieszkańców zarówno Kołobrzegu, jak i całego regionu Pomorza Zachodniego. 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Czy prawdą jest, że trwają prace nad przeniesieniem siedziby centrali Polskiej Żeglugi Bałtyckiej 

do innego miasta? 

2. Jeżeli informacja o planowanym przeniesieniu centrali Polskiej Żeglugi Bałtyckiej do innego miasta jest 

prawdziwa, to jakie są tego przyczyny? 

Z wyrazami szacunku 

Janusz Gromek 

senator RP 


